



Customs Notice No. (3 / 2017)

إعلان جمركي رقم (3 / 2017)

Service Fee for Issuing Customs Duty Refund Cheque
within One Business Day

بشأن رسم خدمة اصدار شيك لعملية رد التأمينات الجمركية
خلال يوم عمل

Further to the Government of Dubai Department of Finance's letter dated on 26/12/2016, and for the purpose of delivering express service to customers and providing them the option to receive same-day cheque on refunds.

استناداً لكتاب دائرة المالية لحكومة دبي المؤرخ 2016/12/26، ولغايات توفير الخدمة السريعة للعملاء وتزويدهم بخيار استلام الشيك في اليوم ذاته

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي :

Article (1)

المادة (1)

Customers who are eligible for refund of customs duty deposits may submit a request to the Dubai Customs Finance Department to issue their respective refund cheque within one business day.

يجوز للعملاء المستحقين لاسترداد التأمينات الجمركية التقدم بطلب للإدارة المالية لإصدار الشيك الخاص برد تلك التأمينات خلال يوم عمل واحد.

Article (2)

المادة (2)

A service fee of AED 200 shall apply in case of approval of the customer's request to issue a customs duty refund cheque within one business day.

يتم استيفاء رسم خدمة قدره (200) درهم في حال قبول طلب العميل لإصدار شيك لعملية رد التأمينات خلال يوم عمل واحد.

Article (3)

المادة (3)

This Customs Notice shall take effect from the date of its issuance, and all concerned departments shall execute it, respectively.

يعمل بهذا الاعلان من تاريخ صدوره وعلى كافة الادارات المعنية اتخاذ الاجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.



Ahmed Mahboob Musabih
Director of Dubai Customs

أحمد محبوب مصبح
مدير جمارك دبي

صدر بتاريخ: 22/ 03 / 2017

